
REFERAT AF GENERALFORSAMLING, HIRK, 11. MARTS 2025 

Formanden bød velkommen. 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Lea som modtog valget. 

2.  Valg af referent 

Marlene meldte sig om referent.  

3. Valg af to stemmetællere 

Birgitte og Nadja meldte sig. 

4. Bestyrelsen aflægger beretning 

Formanden aflagde beretning. Der var ingen spørgsmål. 

5. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

Formanden gennemgik regnskabet. Der blev spurgt til om der er venteliste til rideskolen. Bestyrelsen 

oplyste at det er venteliste og f.eks. lige nu er der cirka 80 børn på begynder-ventelisten. 

6. Fastsættelse af kontingent: 6.a: Bestyrelsen foreslår at kontingent sættes op til 100kr om måneden. 

Forslaget blev godkendt af et flertal. 

7. Behandling af indkomne forslag: 7.a: Bestyrelsen foreslår at kontingent fremadrettet opkræves i 12 

måneder om året. 

Der blev spurgt ind til, om man kunne opkræve kontingent f.eks. en gang om året eller halvårligt. Et godt 

spørgsmål, men det giver for stor en opgave med at returnere kontingent til de elever som stopper inde i en 

kontingentperiode.  

Forslaget blev godkendt af et flertal. 

8. Valg til bestyrelsen 

8.a Valg af fire bestyrelsesmedlemmer, samt tre suppleanter, i ulige år 

8.b Valg af tre bestyrelsesmedlemmer, samt tre suppleanter, i lige år 

 

Tina Nielsen og Anne Kjær Andersen stillede op og kom ind i Bestyrelsen uden kampvalg. 

9. Valg til juniorbestyrelsen 

9.a Valg af et juniormedlem samt tre suppleanter, i ulige år 

9.b Valg af to juniormedlemmer samt tre suppleanter, i lige år 

Saga og Tekla Reggelsen danner en Juniorbestyrelse. Paprica vil gerne være med. 

10. Valg af revisor og en revisor-suppleant (valgt for et år ad gangen) 

Lisbeth Kindvig vælges som revisor og Johanne som revisor-suppleant. 



11. Nedsættelse af udvalg og valg af formænd til nedsatte udvalg (se §8) f.eks. stævneudvalg, 

sponsorudvalg, handy team m.m. 

Mette Holst vil gerne hjælpe. Det samme gælder Chistina Grønbech. Evt stævneudvalg, 

kæphesteudvalg, fællesspisning for at mødes på kryds og tværs af holdene. Evt. med noget fagligt 

indhold. Nadja Passche melder sig til stævneudvalg. Anne Kjær vil gerne hjælpe med stævner og 

sponser. Anne siger at Lisbeth Kindvig gerne vil hjælpe med stævner. Suzanne Heide fortsætter med 

caféen. Katja og Janne vil også gerne hjælpe hvis der er konkrete opgaver. Bestyrelse takker alle som har 

meldt sig til at hjælpe og vil kontakte dem efterfølgende. 

12. Eventuelt 

Formanden takkede Lisbeth og Suzanne med blomster. 

 


